
Dagsorden til ordinært skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag den 4/2-2025 

kl. 18.00-21.00 på afd. Fuglebjerg 

Forældrerepræsentanter: Karina HY, Lene GB, Maja FU, Maria GB, Mie 
FU/SPEC., Terkel GB, Hans FU 
Elever: Medina 9.X, Elina 6.G, Naja 6.H + næstformænd fra elevråd 
Medarbejderrepræsentanter: Berit (FU), Camilla (GB), Janni (HY) 
Skoleleder og stedfortræder: Christine og Dian  
Referent: Skolens ledelse  

 

 

Elevrepræsentanter: Eleverne har fri kl. 19:30 

 

Fraværende med afbud.  

Medina FU 

 

 

Gæster: 

 

 

 

Spisning  De første 20 minutter af mødet afsættes til hyggelig 
spisning.  
Der serveres mad, vand, kaffe/the og småkager 

Velkomst v. formand 
 
Maja kommer så tæt på kl. 18:00 
som muligt fra Nyborg – måske 

forsinket – ingen stress Maja       

 

Vel mødt  
  

Sag nr. 25 
Status v. elever 

• Den gode historie 

 
Vi ser filmen fra skoleudviklingssamtalen, og Medina 
fortæller om filmes tilblivelse og deltagelse i mødet. 
 
 



• Hvad er eleverne 
optaget af? 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Opstart v. personale 

• Kort fra hver afdeling 

• Den gode historie 

• Hvad optager 
medarbejderne? 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Opstart v. formand + 
medlemmer 

• Den gode historie 

• Hvad optager formand 
 
 

Eleverne: 
 
GB har fået 5000 kr. fra Syntagon. De har fået en del 
udelegetøj. Kælke, kæpheste og biler.  
 
FU: Der skal være mere respekt til skolens computere. 
Der er evalueret på fodboldbanen og der er kommet et 
nyt skema til brug af multibanen.  
Der er noget med indeklimaer i de gamle bygninger 
enten koldt eller varmt.  
Boldspilsdagen blev drøftet og de kom med forslag.  
Fælleskommunale elevråd har drøftet muligheden for at 
tilbyde workshop om eksamensangst.  
Et ønske om at passe bedre til elevtoiletterne. Elevrådet 
vil gerne lave en ny fordeling af toiletterne.  
 
 
Personalet: 
HY 
Der arbejdes meget på at lave nogle gode skoledage for 
eleverne. Der har været digital dannelsesdag og det har 
overordnet været en god dag.  
 
GB 
Opdateret computere til nyt image. Det har været et 
stort arbejde. Arbejdet med et nyt AI program MIRA. 
 
FU 
Der har været en del sygdom og det har været en 
udfordring at dække alle klasser. Særligt udskolingen 
har været lidt ramt, men personalet har været gode til 
at stå sammen og hjælpe hinanden. 
Terminsprøverne forløb roligt og uden de store tekniske 
vanskeligheder. Eleverne gav udtryk for de havde været 
trygge ved forløbet.  
Det der fylder meget, er alt det nye, der skal til at ske 
særligt på special og hvad det så kommer til at betyde 
for almen. 
En lærer har søgt midler til biodiversitet og har fået 
35.000 kr. til at udvikle skolehaver. Der foreslås at der 
skal anlægges en skolehave og vild med vilje have ved 
muren op mod busterminalen.  
 
 
Formanden: 
Maja har været til fællesmøde med de øvrige 
skolebestyrelsesformænd – nyt herfra  
 
Bekymringsbrev til BUU og respons herpå 
 
 



Opstart v. ledelse 

• Personalesituationen  

• Rammer og strukturer 

• Nyt fra BUU 

• Hvad optager ledelsen? 

Ledelsen: 
Normering – økonomi kommende skoleår v. DS 
Skoleåretsplanlægning – ledelsesdøgn marts 
MUS  
Ansættelse af ny afd. leder i FU 
Sygdom og vikardækning 
Rockbussen den 27/2 kl. 10:00  
 
Mie og Maya kan komme og hjælpe. 

Sag 26 
Ny skemaskabelon CF 
Fagrække og timetal DS 

Indflyvning med et kort rids over det nye 
kvalitetsprogram og ændringer fra UVM. (se de mange 
bilag til de ekstra interesserede) 
 
CF og DS præsenterer forslag til skemaskabelon – 
skolebestyrelsen skal ved mødet tage stilling til om den 
kan godkendes 
Se bilag 
Vedhæftet som bilag ses også medarbejdernes samlede 
bidrag fra fælles lærermøde i december 
 
Godkendt.  
 

Pause   

Sag 27 
Skoleudviklingssamtale  
Afholdt d. 22/1-25 
 

Beretning om skoleudviklingssamtalen og orientering 
om det lovpligtige notat. (Se bilag) 
Der udarbejdes en udviklingsplan som i tillæg med 
notatet skal drøftes med BUU på mødet den 27/2-25 kl. 
18:00-18:30 i teatergade, forældrerepræsentanter, 
ledelse og elever er inviteret. 
 
Hele bestyrelsen kan deltage. 
CF laver et talepapir til mødet 

 Sag 28 
Samlæsning af klasser 

Den politiske beslutning drøftes.  
Beslutter udvalget at de nævnte klasser i GB og HY skal 
samlæses, udarbejder ledelsen en procesplan og 
bestyrelsens input til hvad der særligt skal være fokus 
på i perioden op til ønskes. 

Tak for i dag. 
Fælles oprydning 

 

Næste ordinære møde    Temalørdag 
1/3 – 2025 kl. 9-13 på afd. Hyllinge med tøndeslagning 
og fastelavnsboller. 
Ordinært møde  
 
11/3-25 GB afbud fra Lene 
Skolefoto 
 
29/4-25 på afd. Fuglebjerg 

 


